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Research Program
                  Programme de recherche

Co-Applicants’ Signature Page / Page de signature du(des) co-requérant(s)

Only one document may be submitted.  This document must be uploaded into your submission by the deadline date. / Un seul document par soumission. Il doit être téléversé sur votre application d'ici la date limite.
	Name of Applicant 
Nom du requérant
	

	Title of Research Project 

Titre du projet de recherche
	

	Application for 

Demande pour
	


We, the undersigned, certify that the information contained in this application is complete and correct to the best of our knowledge and that we approve and support the proposal described herein. If an award is made pursuant to this application, we agree to abide by all statements and regulations governing the “CAS Research Program, Operating Grants and Career Scientist Award” as specified in the document “General Guidelines and Conditions” and all other guidelines and conditions specific to the award. 
(Please refer to the applicable Guidelines and Conditions available on the CAS website www.cas.ca.)

Nous, les soussignés, certifions que l’information contenue dans la présente demande est complète et exacte, à notre connaissance, et que nous approuvons et appuyons la proposition décrite aux présentes. Si une subvention ou une bourse est versée suite à cette demande, nous consentons à nous conformer à toutes les déclarations et tous les règlements régissant les « Programme de recherche, subventions de fonctionnement et bourse de carrière en recherche », tel qu’il est spécifié dans le document « Directives et conditions générales» et dans toutes les autres directives et conditions spécifiques à la subvention ou à la bourse.
(Veuillez vous référer aux directives et conditions applicables, disponibles sur le site Internet de la SCA au www.cas.ca.)
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	Name of Co-applicant / Nom du co-requérant
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	Date
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